
BEBOERFORENINGEN VÆLTESBAKKE 

Bestyrelsesmøde, søndag d. 30. september 2018 

 

Dagsorden 

1. Konstituering 

2. Generalforsamlingen 

3. Veje 

4. Udkørsel til Kystvejen 

5. Økonomi 

6. Næste møde 

7. Eventuelt 

 

Referat 

1. Bestyrelsen konstituerede sig med Søren Mogensen som formand og Anette Poulsen som 

kasserer. 

2. Flot fremmøde og generelt en god generalforsamling. Det store punkt var (som tidligere) 

vejenes tilstand efter kloakering. 

Sørens påmindelse om beskæring af hæk og træer har haft en vis effekt i området. For at 

give informationen til alle beboere lægges områdets deklaration på hjemmesiden. 

3. Vejene er stadig ikke genetableret tilfredsstillende efter kloakering og nedlæggelse af 

fibernet har ikke gjort det bedre. 

a. Søren kontakter fibernet-firma ang. udbedring af veje. 

b. Vi har stadig ikke hørt nyt fra kommunen ang. afslutning af kloakerings-sagen.  

c. Bestyrelsen mødes fredag d. 19. oktober og tager fælles på kommunen for at 

aflevere vores dokumentation på vej-sagen i håb om, at dette kan presse på for en 

afgørelse. 

4. Det er svært at passere to biler ved indkørslen til området pga. hybenbuske ved 

tankstationen. Gert kontakter dem. 

Søren kontakter kommunen ift. skiltning ved indkørslen – dels med ”20 km” samt med 

”Væltesbakke – Egevej, Ellevej, Fyrvej, Granvej, Lærkevej”. 

5. Økonomi: 

a. Vi har en beholdning på 59.325,32 kr. (bank og kasse) 

b. Der er pt. 12 manglende betalinger af kontingent 2018. Der sendes rykkerbreve. 

6. Næste møde afholdes med påhæng lørdag d. 27. oktober kl. 18.00 (start hos Anette og 

Lars kl. 18.00 og efterfølgende middag hos Lisbeth og Søren) 

7. Forslag til kommende generalforsamling, at der laves en årlig arbejdsdag 

(maling/vedligeholdelse af bro, vaks/maling af skilte, udbedre huller i vejen, vedligeholdelse 

af blomsterkummer etc….) 


